
  

 

 

Ishøj Skole   Den 06.11.2024 
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Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag  12.11.2024 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Jonas Kjeldgaard og Ole We-

del-Brandt 

Dagsorden: 

 

 

 

1354 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

8/10-2024 

a. Referatet er vedlagt som bilag 

 

1355 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om 

følgende: 

• Motionsdagen der blev 

indsamlet 16.000 kr. 

• Stærke Fællesskaber 

• Ungebyrådsmødet 

• Indvielse af indsko-

lingshuset 

• Thilde Espensen, sko-

lens psykolog, er pres-

set pga. arbejde på Is-

høj Skole 

• Pædagogisk lørdag er 

afholdt. 

• Halloween 

• Den 26/11 afholdes 

kompetencedag om 

styrket fritidspædago-

gik 



  

 

 

 

 

 

 

 

1356 

Suppleringsvalg til skolebestyrelsen (orientering og drøf-

telse) 15 min. 

a. Status 

 

 

 

 

1357 

Tilsyn med princip for undervisningens organisering (drøf-

telse og beslutning) 10 min. 

a. Er der noget som skolebestyrelsen ønsker en særlig til-

bagemelding på 

b. Gældende princip er vedlagt 

 

 

 

 

 

1358 

Økonomi – forventet regnskab 2024 (orientering) 10 min.  

a. På mødet fremlægger ledelsen en kort redegørelse for 

forventet regnskab 2024 

 
 

1359 

Møde i Ishøj Skoleforum (orientering og drøftelse) 15 min. 

a. Den 7/11-24 var der møde i Ishøj Skoleforum 

 

 

 

 

 

 

 

 

1360 

Tilsyn med hjemmeundervisning (orientering) 15 min. 

a. Retningslinjer for tilsyn med hjemmeundervisning i Is-

høj Kommune er vedlagt som bilag 
 

• SFOen arbejder med 

indretning af lokaler 

• Det er blevet besluttet 

at have en ugentlig 

fælles dag i SFO1 og 

SFO2. 

 

 

Ingen mødte frem til supple-

ringsvalget, men Katrina 

Louise Watkins Petersen har 

skriftligt meddelt, at hun stil-

ler op. Så hun indtræder i 

skolebestyrelsen. 

 

 

Det blev besluttet at under-

søge, om dette princip er et 

”skal” princip. Hvis det ikke 

er, bortfalder det. 

Hvis det er et ”skal” princip, 

er tiden løbet fra princippet, 

så ledelsen vil komme med et 

nyt oplæg til princippet. 

 

 

 

Lars Halmø redegjorde for 

økonomien. Vi forventer at 

gå i nul. 

 

 

 

Skolemad blev drøftet, men 

der var intet konkret. Flere 

modeller blev vist. Det er 

ikke evidensbaseret, at det 

gør en forskel med skolemad.  

Der blev også spurgt ind til, 

om der var andre tiltag tænkt 

ind i forhold til børns sund-

hed. 

 

 

Lars Halmø fortalte om kom-

munens retningslinjerne for 

hjemmeundervisning, og han 



  

 

 

 

 

 

 

 

1361 

Udvidelse af indskolingshus (orientering) 10 min.  

a. Status 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1362 

Nyt fra elevrådet (orientering og drøftelse) 10 min.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

påpegede, at tilsynet som no-

get nyt er lagt ud på skolerne. 

Vi har ingen elever der pt. 

hjemmeundervises på Ishøj 

Skole. På landsplan er der en 

stigende tendens. 

 

 

Indvendigt er vi godt i gang 

med indretningen. Der er be-

stilt forskellige ting bl.a. lyd-

isolering til trappen. 

Udenfor er gyngerne sat op, 

men det påpeges, at eleverne 

hopper af uden for det af-

grænsede område. Dette ori-

enteres Martin Olsen om. 

Resten af udearealet vil blive 

ordnet til foråret. 

Kloakerne skal udskiftes ved 

den nye indgang. 

Der opstilles nye legeredska-

ber bag indskolingshuset. 

Ny indtjekningsskærm er på 

vej. 

 

 

Villads Bohlbro orienterede 

om følgende: 

• IFE har konstitueret 

sig og fundet de fokus-

områder, de vil arbejde 

med. Ungerådet var 

forbi på deres møde og 

talte om muligt samar-

bejde. 

• Kantinen blev nævnt i 

forbindelse med mang-

lende oprydning efter 

spisepausen, og hvilke 

tiltag der er gjort i den 

forbindelse. 

• Frikvarter uden 

skærmbrug er drøftet i 

elevrådet, samt hvad 

der så er behov for af 

aktiviteter i frikvarte-

rene. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1363 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Skolebestyrelsen 

b. Medarbejderne 

c. Byrådet/Børne -og Undervisningsudvalget 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1364 

Eventuelt 5 min. 

 

 

 

 

 

 

• Der blev efterlyst et 

tjek af hallen, da flere 

ting er meget slidte. 

Dette skal drøftes 

yderligere med Martin 

Olsen. 

• Der udsendes et spør-

geskema fra Danske 

Skoleelever til 7. og 8. 

klasse om trivsel. 

• Der har været afholdt 

Ungebyrådsmøde, vi 

havde en repræsentant 

med. Mødet gik godt, 

og alle forslag blev 

vedtager. 

• Legepatruljen er ved at 

blive løbet i gang. 

 

 

a. 

• Der er ”Åbent hus” i 

morgen i forbindelse 

med årsberetningen. 

• Skolebestyrelsens 

sommerfesten rykkes 

til d. 13/6-25. 

b. 

• Der er matematikkens 

dag på torsdag 

• I SFOen er der indført 

mandagsmøde af ca. 

15 min. varighed. 

• SFOen er i gang med 

at indrette deres loka-

ler. 

c. 

Intet. 

 

 

• SFOen arbejder videre 

med morgensang. 

• Dejligt med den gode 

energi der er kommet i 

SFOen. 

• Skituren er et fint initi-

ativ. 



  

 

 

 

 

1365 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min.  

 

1366 

Lukket møde 

a. Der er pt. ingen særlig dagsorden til dette punkt. 

 

• Torben Nielsen er be-

gyndt igen, og det går 

godt. 

 

 

Fint styret møde. 

 

 

 

Intet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SFOen arbejder videre med 

morgensang. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 2024/2025 

14/1, 11/2, 11/3, 8/4, 13/5, 10/6 

 

 


